
Saksprotokoll 09.-10.06.2020 - fylkestinget 
 
Symphorien Pombé (SV) sette fram slikt forslag: 
 

«Vestland fylkeskommune vil for framtidige anbod setje som vilkår at det skal vere 
transparens i leverandørkjeda av batteri- og køyretøyprodusentar.» 

 
Avrøysting 
Pombé sitt forslag vart vedteke mot 2 røyster (2FNB).  
 
Vedtak 
Vestland fylkeskommune vil for framtidige anbod setje som vilkår at det skal vere transparens i 
leverandørkjeda av batteri- og køyretøyprodusentar. 
 


